



SHKP named World's Best Real Estate Developer by Euromoney 新地蟬聯《Euromoney》全球最佳地產公司

SHKP won four accolades at the Real Estate Awards 2025, organized by leading international financial magazine Euromoney, including the World's Best Real Estate Developer Award, the highest honour in the developer category at the global level. In addition, the Group was also named the Best Real Estate Developer in Asia-Pacific region, Hong Kong and China. These awards demonstrate the widespread recognition of SHKP's premium brand across the Asia-Pacific region and the international market.



新地於國際權威財經雜誌《Euromoney》主辦的2025年度房地產大獎中榮獲四項殊榮，包括地產發展商類別的最高榮譽「全球最佳地產公司」。此外，新地還奪得「亞太區最佳地產公司」，「香港最佳地產公司」以及「中國最佳地產公司」，印證新地優質品牌獲亞太區乃至國際市場廣泛認可。

22

SUNeVision Startup Programme to accelerate development of Hong Kong's I&T ecosystem 新意網培育本地初創 推動香港創科發展

SUNeVision Holdings Limited, a subsidiary of the Group, has launched the third chapter of its Startup Programme. The programme aims to help local innovation and technology start-ups expand their business footprint by providing them with digital infrastructure. It also collaborates with leading technology partners to create a broader platform for emerging innovators.

The programme has opened for applications. Ten companies will be shortlisted in March 2026 to receive mentorship support and SUNeVision Credits, valued at up to HK\$160,000, which are redeemable for a wide range of support services. The initiative also equips start-ups with a solid digital foundation to deploy AI-driven applications within SUNeVision's hyper-scale data centre facilities.

SUNeVision Executive Director & Director, Commercial Helen Lo said, "We aim to create an all-encompassing platform that empowers visionary innovators to thrive, providing the advanced infrastructure and supportive ecosystem they need to transform bold ideas into real-world impact, thereby injecting vitality into Hong Kong's technology ecosystem."

集團旗下新意網集團有限公司啟動第三屆「初創飛航計劃」，透過提供數碼基礎設施，並聯同行內多間科技合作夥伴攜手培育本地創科企業，助其拓展業務版圖。

計劃現已接受報名，並將於2026年3月選出10間具發展潛力的企業。入選企業除可得到專業導師指導，更可獲價值高達16萬港元的「新意網積分」使用額，以兌換各類支援服務，以及於新意網超大規模數據中心擴展人工智能應用方案。

新意網執行董事及商務總監羅羿表示：「我們致力打造一個全方位的平台，為具前瞻視野的創業者提供先進的基礎設施與完善的生態網絡，助他們將創新理念轉化為具實際影響力的成果，為香港的創科生態圈注入新動力。」